

親愛的菁一班家長：

我們將在下週舉行期中考，範圍是第五課到第十二課。為了讓孩子們能全力準備期中考，第十三課作業延後一週繳交。

本週家庭作業只有一項：期中考練習卷。

期中考練習卷共有4頁，已經放在孩子們的資料夾裡，只要孩子們好好練習這份試卷，考試一定得高分，請加油呵！

附件為期中考練習卷及解答供您參考。

若有問題請隨時告訴我呵！

菁一班老師

顏美鈴

.....
Dear parents,

We will be having a midterm next week. The midterm will cover Lesson 5 to Lesson 12. In order to give the students enough time to prepare for the midterm, homework for Lesson 13 will be due one week later than usual.

There's only one thing for homework this week: a practice midterm worksheet.

The practice midterm worksheet is 4 pages long, and I've put it in the students' folders. All of the midterm questions will be from the practice worksheet, so as long as the students master these questions, they'll do well on the midterm.

Please work hard!

Attached is the practice midterm worksheets and answers for your reference.

Feel free to contact me if you have any questions!

Fiona